
 

 

Zápis ze zasedání Školské rady při ZŠ v Jemnici č. 1/2024 

konaného dne 27. 5. 2024 
 

Místo, čas: Hlavní jídelna ZŠ v Jemnici, nám. Svobody 88, 675 31  Jemnice, 15:00 hodin 

Přítomni: Ing. Jiří Kopr (předseda) 
 Markéta Hynková (členka) 
 Mgr. Josef Lojda (člen) 
 Mgr. Pavlína Reimannová (členka) 
 
  

Hosté: Mgr. Zdeněk Hirt (ředitel ZŠ v Jemnici) 
 Mgr. Jana Lochmanová 
 Mgr. Rita Náplavová 
 Petr Zíka 
    
Omluveni: Ing. Pavel Nevrkla (místopředseda) 
 Jaroslav Anděl (člen) 
  

 

Program jednání 

1) Zahájení a přivítání hostů 
2) Schválení programu zasedání 
3) Zhodnocení letošního školního roku 
4) Ukončení činnosti a rozloučení se stávajícími členy ŠR 
5) Vyhlášení výsledků voleb a jmenování členů nové ŠR - uvedení nových členů do funkce 
6) Volba předsedy a místopředsedy nové ŠR 
7) Seznámení s činností a krátkodobými záměry rozvoje ZŠ 
8) Různé 
9) Závěr 

 

Průběh jednání 

Ad 1) Pan předseda přivítal všechny přítomné členy staré i nové ŠR. Poté bylo zasedání 
zahájeno. 

 

Ad 2) Pan předseda konstatoval, že ŠR je usnášeníschopná (přítomni 4 z 6 členů ŠR) a nechal 
hlasovat o návrhu programu jednání ŠR, který byl schválen (4-0-0). 

 

Ad 3)  Zhodnocení letošního školního roku (2023/2024) 
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a) Školní rok probíhá klidněji než vloni, problémy nicméně narůstají celospolečensky, a 
proto se snažíme držet krok a dělat maximum (preventivní programy, třídnické hodiny, 
konzultace se školní psycholožkou, metodikem prevence i výchovným poradcem atd.). 

b) Školní akce probíhají standardně, kromě pravidelných akcí žáci letos absolvovali zájezd 
do Anglie.  

c) Proběhla rekonstrukce školní jídelny (a částečná obměna jídelníčku). Pan ředitel Hirt 
provedl členy ŠR v jejích prostorách.  
 

Ad 4) Ukončení činnosti a rozloučení se stávajícími členy ŠR 

Slovy stávajícího předsedy školské rady Ing. Kopra a ředitele ZŠ Mgr. Hirta bylo 
poděkováno končícímu složení ŠR za jejich vstřícné a věcné působení po celé funkční 
období. 

Ad 5) Vyhlášení výsledků voleb a jmenování členů nové ŠR pro roky 2024 - 2027 

Byli představeni následující nově zvolení a jmenovaní členové nové ŠR: 

 
a) Mgr. Jana Lochmanová za rodiče 
b) Petr Zíka za rodiče 
c) Mgr. Rita Náplavová za učitele 
d) Mgr. Josef Lojda za učitele 
e) Ing. Jiří Kopr za město 
f) Jaroslav Anděl za město 

 
Ad 6) Volba předsedy a místopředsedy nové ŠR 

ŠR byli představeni kandidáti na předsedu a místopředsedu ŠR. 

a) kandidát na předsedu nové ŠR - Ing. Jiří Kopr, člen ŠR 
Řídící nechal hlasovat stávající radu o zvolení Ing. Jiřího Kopra jako předsedy ŠR. Výsledek 
hlasování: schváleno (4-0-0) 
b) kandidát na místopředsedu ŠR - Petr Zíka, člen rady 
Řídící nechal hlasovat stávající radu o zvolení pana Petra Zíky jako místopředsedy rady. 
Výsledek hlasování: schváleno (4-0-0) 

 

Ad 7) Seznámení s činností a krátkodobými záměry rozvoje ZŠ 

a) Od příštího školního roku bude probíhat výuka nové informatiky na 2. stupni, zapojení 
informatického myšlení do ostatních předmětů a příprava na nový RVP. 

b) Rodiče žáků 1. i 2. stupně nebudou platit pracovní sešity, vše bude hradit škola.  
c) Připravujeme výměnu bojleru na ohřev teplé vody na 2. stupni (z důvodu úspory vody), 

malování tříd a venkovní posezení. Tímto děkujeme městu za podporu a spolupráci.  
 

 

Ad 8) Různé 
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a) Členka paní Jana Lochmanová vznesla dotaz, zda nezvažujeme výuku dalších cizích 
jazyků (doposud AJ, NJ, RJ). Reálné by to bylo, ale určitě by to nebyla práce na plný 
úvazek a je také otázkou, zda zůstane 2. cizí jazyk povinný. 

b) Pan Petr Zíka upozornil na absenci laviček před školou, kdy si rodiče a prarodiče čekající 
na žáky nemají kam sednout.  
V minulosti se objevily stížnosti na hluk a vandalismus, proto město nechalo lavičky 
odvézt, ale je možné lavičky vrátit na místo “na zkoušku”. Při nepříznivém počasí 
mohou rodiče čekat ve vestibulu školy. V rámci participativního rozpočtu dále padl 
návrh na vybudování přístřešku v tomto prostoru.  

c) Paní Hynková poděkovala za organizaci zájezdu do Anglie. Dále pochválila práci DDM, 
kde se zvýšil zájem i obsazenost příměstských táborů. 

d) Rada se usnesla, že další zasedání bude naplánováno na podzim 2024.  
e) Program a příslušné dokumenty k dalšímu zasedání budou zaslány členům rady 

s dostatečným předstihem 
 

Ad 9) Závěr 

Předseda ŠR poděkoval všem přítomným členům ŠR za aktivní účast a zasedání ŠR v 16.45 
hodin ukončil. 

 
 
V Jemnici 27. 5. 2024 

Zapsala: Pavlína Reimannová (členka ŠR) 

 

            .…………………………………….            ……..…………………………….. 

Ing. Jiří Kopr      Mgr. Pavlína Reimannová 
        (předseda ŠR)             (členka ŠR) 


